

အမေးများသော မေးခွန်းများ ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းမှတ်တမ်းများ

NAPLAN

2021

NAPLAN သည် နှစ်စဉ် မေလတွင် Years 3, 5, 7 နှင့် 9 ရှိ ကျောင်းသားများက ဖြေဆိုခဲ့သော အမျိုးသား စာတတ်မြောက်မှုနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှုစွမ်းရည် အကဲဖြတ်ချက်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ စာတတ်မြောက်မှုနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စွမ်းရည်သည် သင်ယူမှုအားလုံးအတွက် အဓိကကျသော အခြေခံ ဖြစ်သည်။ NAPLAN သည် ဩစတြေးလျကလေးများ အားလုံး ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် တစ်ခုတည်းသော အမျိုးသား အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှု ဖြစ်သည်။ မေးခွန်းများသည် ဩစတြေးလျ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းနှင့် ဆက်စပ်သော အကြောင်းအရာများကို အကဲဖြတ်ပါသည်။ အင်္ဂလိပ်နှင့် သေဒွါ

ကျောင်းအသိုင်းအဝိုင်း၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ်နှင့် အမျိုးသားရေး စံချိန်စံညွှန်းများ ဆန့်ကျင်ပြီး NAPLAN ရလဒ်များသည် မိဘများ / စောင့်ရှောက်သူများနှင့် ပညာပေးသူများ အား ကျောင်းသားများသည် အချိန်ကြာလာသည်နှင့်အမျှ စာတတ်မြောက်ခြင်းနှင့် ဂဏန်းတွက်ခြင်းတွင် မည်သို့ တိုးတက်နေကြောင်းကို တစ်ဦးချင်းအနေဖြင့် မြင်ခွင့်ပေးသည်။

NAPLAN စစ်ဆေးမှုများသည် ကျောင်းတစ်ကျောင်းချင်း၏ အကဲဖြတ်ခြင်းနှင့် မှတ်တမ်းပြုစုခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်၏ ရှုထောင့်တစ်ရပ်ဖြစ်ပြီး ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်း၏ စွမ်းဆောင်ရည်နှင့် ပတ်သက်၍ ဆရာများက ကျယ်ပြန့်စွာ ဆောင်ရွက်နေသည့် အကဲဖြတ်ချက်များကို အစားထိုးပါ။ ကလေး၏ ပညာရေးဆိုင်ရာ တိုးတက်မှုကို သင့်ကလေး၏ဆရာက အကောင်းဆုံး သိမြင်လိမ့်မည်။ အခြားသော ကျောင်းအကဲဖြတ်ချက် မှတ်တမ်းများနှင့်အတူ သင့်ကလေး၏ အားသာချက်များနှင့် ကလေး၏ဆရာနှင့်အတူ တိုးတက်မှုအတွက် နယ်ပယ်များကို ဆွေးနွေးရန် NAPLAN မှတ်တမ်းများကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်ကလေး၏ NAPLAN မှတ်တမ်းကို မည်သည့်အချိန်တွင် လက်ခံရရှိမည်နည်း။ ၎င်းက မည်သည်ကို ပြောပြမည်နည်း။

သင်သည် ယခုနှစ် မေလတွင် NAPLAN စစ်ဆေးမှုများတွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ကျောင်းသားတစ်ဦး၏ မိဘ / စောင့်ရှောက်သူဖြစ်လျှင် သင့်ကလေး၏ကျောင်းသည် ကလေးတစ်ဦးချင်း၏ ရလဒ်မှတ်တမ်းကို သင့်အား ပေးအပ်ပါမည်။

ပြည်နယ်နှင့် နယ်မြေစစ်ဆေးမှု အုပ်ချုပ်ရေးအာဏာပိုင်များ (www.nap.edu.au/taa) က ကျောင်းများသို့ ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်း၏ မှတ်တမ်းများ ပေးပြီးသည်နှင့် ဩဂုတ်လမှစ၍ သင့်ကလေး၏ NAPLAN မှတ်တမ်းကို ရရှိရန် မျှော်မှန်းနိုင်ပါသည်။

စာဖတ်ခြင်း၊ ရေးသားခြင်း၊ စာလုံးပေါင်းခြင်း၊ သဒ္ဒါနှင့် ပုဒ်ဖြတ်ခြင်းနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စွမ်းရည်များအတွက် သင့်ကလေး၏ NAPLAN ရလဒ်များကို ပြသသည့် အောင်မြင်မှု အတိုင်းအတာငါးခု (သို့မဟုတ် 'သဘောတူညီမှုများ') ကို သင်မြင်တွေ့ရပါမည်။

Years 3, 5, 7 နှင့် 9 စာတတ်မြောက်မှုနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စွမ်းရည် အကဲဖြတ်ရလဒ်များကို Band 1 မှ Band 10 အထိ အတိုင်းအတာဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ပြထားပါသည်။ ဤအတိုင်းအတာသည် အကဲဖြတ်ချက်များတွင် အသိပညာ၊ နားလည်သဘောပေါက်မှုနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုတို့၏ အဆင့်မြင့်တက်လာခြင်းကို ကိုယ်စားပြုသည်။

NAPLAN သည် ကျောင်းများတွင် မည်ကဲ့သို့ ပေးအပ်ပါသနည်း။

၂၀၂၂ ခုနှစ်မတိုင်မီ စာရွက်ဖြင့် စစ်ဆေးခြင်းမှ အွန်လိုင်းစစ်ဆေးခြင်းသို့ ကျောင်းများ အားလုံး ကူးပြောင်းနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် NAPLAN က အွန်လိုင်းတွင် ရွေ့လျားဆောင်ရွက်နေပါသည်။

ဆိုလိုသည်မှာ ၂၀၂၂ ခုနှစ် မေလတွင် အချို့ကျောင်းသားများသည် NAPLAN ကို စာရွက်ဖြင့် ဖြေဆိုနိုင်ပြီး အချို့မှာ အွန်လိုင်းတွင် ဖြေဆိုနိုင်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

NAPLAN အွန်လိုင်းသည် ပိုမိုကောင်းမွန်သော အကဲဖြတ်ချက်၊ ပိုမိုတိကျသော ရလဒ်များကို ပံ့ပိုးပေးပြီး ကျောင်းသားများအတွက် ပိုမိုဆွဲဆောင်မှု ရှိပါသည်။

အစီရင်ခံစာမှတ်တမ်းကို ကျွန်ုပ် မည်သို့ ဖတ်ရမည်နည်း။

သင့်ကလေးသည် အကဲဖြတ်မှုများကို အွန်လိုင်း သို့မဟုတ် စာရွက်ပေါ်တွင် ပြီးမြောက်အောင် လုပ်ဆောင်ခြင်း ရှိမရှိကို ဖော်ပြသည့် ကြေညာချက်တစ်ခု သဘောတူညီမှုပုံစံများ၏ အောက်တွင် ရှိပါသည်။ Year 3 ကျောင်းသားများ အားလုံးသည် ရေးဖြေစာမေးပွဲကို စာရွက်ဖြင့် ပြီးမြောက်သည်။

ကျောင်းသားများသည် အွန်လိုင်းတွင်ဖြစ်စေ စာရွက်ဖြင့်ဖြစ်စေ ပြီးမြောက်ခြင်းကို ထည့်သွင်းမစဉ်းစားဘဲ

- သင်ရိုးညွှန်းတမ်းအကြောင်းအရာမှတစ်ဆင့် သင်ကြားခဲ့သော တူညီသည့် စာတတ်မြောက်မှုနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စွမ်းရည်များအပေါ်တွင် ကျောင်းသားများကို အကဲဖြတ်ပါသည်။
- ပုံစံနှစ်မျိုးစလုံး၏ ရလဒ်များကို နှိုင်းယှဉ်လျက် တူညီသည့် NAPLAN အကဲဖြတ်ချက် အတိုင်းအတာများအပေါ်တွင် ကျောင်းသားရလဒ်များကို ဆက်လက်၍ တိုင်းတာသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

NAPLAN သည် အသုံးဝင်သည့် အသိအမြင်များမှ ကျောင်းသား၏ စွမ်းဆောင်ရည်ကို အချိန်ကြာသည်နှင့်အမျှ ပေးနိုင်သည့် တန်ဖိုးရှိကိရိယာတစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် စစ်ဆေးသည့် နေ့ရက်တွင် ကျောင်းသား၏ စွမ်းဆောင်ရည်ကို သုံးသပ်နိုင်သဖြင့် တစ်ဦးချင်း မှတ်တမ်းများကို ဂရုတစိုက် အဓိပ္ပာယ်ကောက်ယူနိုင်ပါသည်။

နှစ်စဉ်အဆင့်အတွက် အသက်ဆိုင်ဆုံးသော အမှတ်ပေးအုပ်စု ခြောက်ခုကိုသာ ကျောင်းသားမှတ်တမ်းတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ Year 3 ၏ မှတ်တမ်းတွင် bands 1-6, Year 5 မှတ်တမ်းတွင် bands 3-8, Year 7 မှတ်တမ်းတွင် bands 4-9 နှင့် Year 9 မှတ်တမ်းတွင် bands 5-10 ကို ပြသပါသည်။ ကျောင်းသားမှတ်တမ်းတွင် ဖော်ပြထားသော ကားချပ်များသည် ကျောင်းသားများ၏ အလယ်အလတ် ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းအတွက် အပိုင်းအခြား၊ တစ်နှစ်ချင်းအဆင့်အတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပျမ်းမျှရလဒ်နှင့် အမျိုးသား အနိမ့်ဆုံးစံနှုန်းကို ပြသပါသည်။ အချို့သော ပြည်နယ်များနှင့် နယ်မြေများရှိ မှတ်တမ်းများသည် ကျောင်း နှင့်/သို့မဟုတ် ပြည်နယ် ပျမ်းမျှကိုလည်း ပြသသည်။ ကျောင်းသားများသည် အမှတ်ပေးအုပ်စု တစ်ခုချင်း၌ အကဲဖြတ်ချက်များတွင် ဖော်ပြလေ့ရှိသော စွမ်းရည်များကိုလည်း မှတ်တမ်းတွင် အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြပါသည်။

NAPLAN သည် ကျွန်ုပ်ကလေးကို မည်သို့ ကူညီပေးပါသနည်း။

NAPLAN သည် ကျောင်းသားများအနေဖြင့် စာတတ်မြောက်ရေးနှင့် ကိန်းဂဏန်း တွက်ချက်မှု စွမ်းရည်၏ နယ်ပယ်များတွင် သင်ယူခဲ့ရသည်များကို ဖော်ပြရန် အခွင့်အရေးတစ်ခု ကျောင်းသားများအတွက် ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ စာဖတ်ခြင်း၊ စာရေးခြင်း၊ စာလုံးပေါင်းခြင်း၊ သဒ္ဒါနှင့် ပုဒ်ဖြတ်ခြင်းနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စစ်ဆေးမှုများတွင် ကျောင်းသားများ မည်သို့ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်ကို တစ်ဦးချင်း ကျောင်းသား ရလဒ်များက မိဘ/စောင့်ရှောက်သူများကို ပြသပေးပါသည်။

သင့်ကလေး၏ အောင်မြင်မှုများကို ၎င်းတို့ အတန်းဖော်များ၏ အောင်မြင်မှုများနှင့် သာမက ဩစတြေးလျရှိ ကျောင်းသားအားလုံး၏ အောင်မြင်မှုများနှင့် နှိုင်းယှဉ်ထားပါသည်။ NAPLAN ရလဒ်များသည် ဆရာများနှင့်အတူ ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်း တိုးတက်မှုကို ဆွေးနွေးရာတွင် မိဘများနှင့် ကျောင်းသားများကို အထောက်အကူပေးနိုင်ပါသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် Years 3, 5, 7 နှင့် 9 များတွင် သင့်ကလေး၏ တိုးတက်မှုများကို NAPLAN က ခြေရာခံပေးသောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ စာတတ်မြောက်မှုနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စွမ်းရည်တွင် ကျောင်းသား၏ တိုးတက်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ မျှတသည့် အချက်အလက်ကိုလည်း ပံ့ပိုးပေးပါသည်။

ရလဒ်များသည် ကျွန်ုပ်ကလေး၏ အနာဂတ်အပေါ်မည်သည့်အရာများ သက်ရောက်မှု ရှိမည်နည်း။

NAPLAN ရလဒ်များသည် ပုံမှန်ကျောင်းသင်ရိုးညွှန်းတမ်းမှတစ်ဆင့် သင်၏ကလေး သင်ယူလေ့လာနေသော စာတတ်မြောက်မှုနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စွမ်းရည်နှင့် ပတ်သက်သော အရေးကြီး အချက်အလက်များကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ ရလဒ်များသည် ကျောင်းတွင် သင့်ကလေး လုပ်ဆောင်သော အခြားအကဲဖြတ်ချက်များကို ဖြည့်စွက်ပေးပါသည်။ အဆိုပါရလဒ်များသည် အကဲဖြတ်ချိန်၌ သင့်ကလေး၏ အောင်မြင်မှုများနှင့် တိုးတက်မှုများကို သင်နှင့် ကလေး၏ ဆရာများကို နားလည်သဘောပေါက်စေအောင် ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ သင်၏ကလေး အလားအလာ အပြည့်အဝ ရရှိစေအောင် ပံ့ပိုးရာတွင် အချက်အလက်များကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

အချို့သော ကျောင်းများသည် ကျောင်းဝင်ခွင့် လုပ်ငန်းစဉ်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့် ကျောင်းမှတ်တမ်းများအပြင် NAPLAN မှတ်တမ်းများကို တောင်းခံနိုင်ပါသည်။ NAPLAN အကဲဖြတ်ချက်များသည် ကျောင်းဝင်ခွင့်စစ်ဆေးမှုအဖြစ် ဖန်တီးရေးဆွဲထားခြင်း မဟုတ်ပါ။ သို့သော် ရလဒ်များသည် ကျောင်းသားတစ်ဦး၏ လိုအပ်ချက်နှင့် ပတ်သက်၍ ကျောင်းအသစ်ကို အသိပေးရာတွင် အသုံးဝင်နိုင်ပါသည်။ သင့်တွင် စိုးရိမ်စရာများရှိပါက ACARA က ကျောင်းနှင့် ဆွေးနွေးပြောဆိုရန် တိုက်တွန်းထားပါသည်။

NAPLAN သည်ကျွန်ုပ်၏ကျောင်းကို မည်သို့ ကူညီပေးသနည်း။

NAPLAN သည် ဩစတြေးလျ ကလေးများ ဖြေဆိုရသော တစ်ခုတည်းသော အမျိုးသား အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှု ဖြစ်ပါသည်။ NAPLAN က အောက်ပါတို့ကို ကူညီပေးပါသည်။

- ပိုမိုမြင့်မားသော စိန်ခေါ်မှုများ သို့မဟုတ် ပံ့ပိုးမှုများ ထပ်မံလိုအပ်သော ကျောင်းသားများကို ဆရာများအနေဖြင့် ခွဲခြားသတ်မှတ်နိုင်ခြင်း
- သင်ကြားရေး အစီအစဉ်များတွင် အားသာချက်များနှင့် လိုအပ်သော နယ်ပယ်များကို ကျောင်းများအနေဖြင့် ခွဲခြားသတ်မှတ်နိုင်ခြင်း

- စာတတ်မြောက်ရေးနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စွမ်းရည်တွင် ကျောင်းများအနေဖြင့် ရည်မှန်းချက်များ ချမှတ်နိုင်ခြင်း
- ကျောင်းများသို့ ပေးထားသော အစီအစဉ်များနှင့် ပံ့ပိုးမှုများကို ပြန်လည်သုံးသပ်ရန် ကျောင်းစနစ်များ
- *My School* ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ပျမ်းမျှကျောင်းရလဒ်များကို ကြည့်ရှုနိုင်ခြင်း

NAPLAN သည် အခြားကျောင်း၏ အကဲဖြတ်ချက်များကိုလည်း ဖြည့်စွက်ပေးပြီး ပညာရေး အစီအစဉ်များသည် မည်သို့ ဆောင်ရွက်နေပြီး ကျောင်းသားများသည် အရေးကြီးသော စာတတ်မြောက်ခြင်းနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စွမ်းရည်များကို ပြည့်မီခြင်း ရှိမရှိကို အစိုးရများက အကဲဖြတ်တွက်ချက်ရာတွင် တစ်နိုင်လုံး အတိုင်းအတာဖြင့် နှိုင်းယှဉ်နိုင်သော အချက်အလက်များကို ကူညီပံ့ပိုးပေးပါသည်။

ရလဒ်များကို အခြားမည်သူများ မြင်တွေ့နိုင်မည်နည်း။

နှစ်စဉ် စစ်ဆေးမှု စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အာဏာပိုင်များက NAPLAN ဖြေဆိုသော ကျောင်းသားအားလုံးအတွက် ရလဒ်များကို ကျောင်းများသို့ ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ ကျောင်းများအတွင်း တိုးတက်မှုအတွက် ၎င်းတို့၏အစီအစဉ်ကို အကြောင်းကြားရန်အတွက် ရလဒ်များကို အသုံးပြုရန် ကျောင်းများကို တိုက်တွန်းပါသည်။ ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းမှတ်တမ်းများကို လျှို့ဝှက်ထားပါသည်။ သင်၏ ဒေသန္တရ စစ်ဆေးမှု စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အာဏာပိုင် သို့မဟုတ် သင်၏ကျောင်း ပြင်ပရှိ မည်သူ့ကိုမျှ သင့်ကလေး၏ မှတ်တမ်းကို မြင်တွေ့ရမည် မဟုတ်ပါ။

My School (www.myschool.edu.au) တွင် ပျမ်းမျှကျောင်းရလဒ်များကို လူသိရှင်ကြား မှတ်တမ်းပြုစုထုတ်ပြထားပါသည်။ ဝက်ဘ်ဆိုက်သည် နှစ်စဉ် ပထမ သုံးလပတ်တာကာလတွင် ယခင်နှစ်၏ ရလဒ်များကို အသစ်ပြောင်းလဲပါသည်။ *My School* သည် ကျောင်းပရိပိုင်း တစ်ခုချင်း၏ ရှုထောင့်ကို ကြည့်ရှုစေနိုင်ပြီး ကျောင်းသားဦးရေ တူသည့် ကျောင်းများနှင့် နှိုင်းယှဉ်မှုများလည်း ပြုလုပ်စေနိုင်ပါသည်။ သင့်ကလေး၏ တစ်ဦးချင်းရလဒ်များကို *My School* တွင် ကြည့်ရှု၍မရနိုင်ပါ။

ရလဒ်များသည် ကျွန်ုပ်၏ ကလေးနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်မှန်းထားသည့် အတိုင်း မဟုတ်လျှင် မည်သို့ ဖြစ်မည်နည်း။

NAPLAN စစ်ဆေးမှုများသည် စာတတ်မြောက်မှုနှင့် ကိန်းဂဏန်းတွက်ချက်မှု စွမ်းရည်တွင် သင်ယူလေ့လာမှုဆိုင်ရာ တိုးတက်မှုကို အကဲဖြတ်ပေးပါသည်။ ကျောင်းသားများ၏ ရလဒ်များသည် စစ်ဆေးမှု တစ်ခုချင်းအတွက် အကဲဖြတ်ချက် အတိုင်းအတာပေါ်တွင် ရှိသော အမှတ်အသားတစ်ခုဖြင့် ကျောင်းသားများကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ NAPLAN ရလဒ်များကို တစ်ပြည်လုံးရှိ ကျောင်းသားများအကြား အချိန်ကြာလာသည်နှင့်အမျှ နှိုင်းယှဉ်နိုင်ပြီး စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်သည့် နေ့ရက်တွင် ကျောင်းသား၏ အတွေ့အကြုံသည် ၎င်း၏ စွမ်းဆောင်ရည်အပေါ် သက်ရောက်စေနိုင်ပါသည်။

သင့်ကလေး၏ NAPLAN ရလဒ်များနှင့် ပတ်သက်၍ မေးမြန်းစရာများ သို့မဟုတ် စိုးရိမ်မှုများ ရှိပါက သင့်ကလေး၏ ပညာရေးဆိုင်ရာ တိုးတက်မှုကို အကောင်းဆုံး သိမြင်မည့် သင့်ကလေး၏ဆရာနှင့် ဆွေးနွေးသင့်ပါသည်။

NAPLAN နှင့်/သို့မဟုတ် အွန်လိုင်းပြောင်းခြင်း အကြောင်းကို ပိုမိုသိရှိလိုလျှင် www.nap.edu.au သို့ သွားရောက်လေ့လာနိုင်ပါသည်။